
 

21. zasedání zastupitelstva města – 24. března 2022 

Z Á P I S 

 
z 21. zasedání Zastupitelstva města Nové Strašecí, 
konaného dne 24. 3. 2022 ve Slavnostním sále MěÚ  

 
 
Přítomno:       18 členů zastupitelstva města   
                           9 občanů města   
 
 
Program:  
 
1) Zahájení 
2) Dotazy občanů (předem zaslané) 
3) Poskytnutí finanční pomoci Ukrajině 
4) Různé 
5) Diskuse 
6) Závěr 
 
 
  
1) Zahájení 
 
Jednání zahájil v 18:00 hod. a řídil místostarosta města Ing. Jan Bureš.  Přivítal přítomné  
na jednání zastupitelstva města a konstatoval, že toto zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 

V úvodu jednání zastupitelstva města zazněla hymna Ukrajiny. 

Jako zapisovatelku jednání určil referentku MěÚ Evu Videmannovou. 
Místostarosta města konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 18 členů zastupitelstva města, 
což znamená, že dnešní zasedání je schopno se právoplatně usnášet.  
Omluveni z dnešního jednání jsou Mgr. Karel Filip, Ing. Jan Bechyně a Ing. Martin Vondra, MBA. 
  
Poté byl zastupitelstvu města předložen návrh na způsob veřejného hlasování  - aklamací.  
Pro tento návrh hlasovalo 18 členů zastupitelstva města. 
Návrh byl přijat.  
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jana Bláhová, Mgr. Jiří Bouček, Ing. Jan Bureš, Ing. Alena 
Burešová, Michal Bűnter, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Ing. et Ing. David Hubáček, Dr. Ing. 
Jan Kleindienst, Vladimír Kozel, Radek Lopour, Bedřich Müller, Bc. Pavel Novák, Bc. Karel Šnobl, 
Zdeněk Thuma, Mgr. Alexandra Tůmová, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner) 
 
Následně místostarosta města seznámil přítomné s návrhem programu jednání. 
Pro tento návrh programu hlasovalo 18 členů zastupitelstva města. 
Návrh byl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jana Bláhová, Mgr. Jiří Bouček, Ing. Jan Bureš, Ing. Alena 
Burešová, Michal Bűnter, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Ing. et Ing. David Hubáček, Dr. Ing. 
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Jan Kleindienst, Vladimír Kozel, Radek Lopour, Bedřich Müller, Bc. Pavel Novák, Bc. Karel Šnobl, 
Zdeněk Thuma, Mgr. Alexandra Tůmová, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner) 
 
Za členy návrhové komise navrhl místostarosta města Dr. Ing. Jana Kleindiensta jako předsedu, 
Mgr. Jiřího Vernera a Mgr. Alexandru Tůmovou jako členy. 
Pro tento návrh hlasovalo 18 členů zastupitelstva města 
Návrh byl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jana Bláhová, Mgr. Jiří Bouček, Ing. Jan Bureš, Ing. Alena 
Burešová, Michal Bűnter, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Ing. et Ing. David Hubáček, Dr. Ing. 
Jan Kleindienst, Vladimír Kozel, Radek Lopour, Bedřich Müller, Bc. Pavel Novák, Bc. Karel Šnobl, 
Zdeněk Thuma, Mgr. Alexandra Tůmová, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner) 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání navrhl místostarosta města Mgr. Jiřího Boučka  
a Ing. Alenu Burešovou 
Pro tento návrh hlasovalo 17 členů zastupitelstva města, 1 člen se zdržel hlasování. 
Návrh byl přijat. 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jana Bláhová, Mgr. Jiří Bouček, Ing. Jan Bureš, Michal Bűnter, 
prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Ing. et Ing. David Hubáček, Dr. Ing. Jan Kleindienst, Vladimír 
Kozel, Radek Lopour, Bedřich Müller, Bc. Pavel Novák, Bc. Karel Šnobl, Zdeněk Thuma,  
Mgr. Alexandra Tůmová, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner, 
Zdržela se: Ing. Alena Burešová) 
 
Závěrem úvodní části místostarosta města Ing. Jan Bureš konstatoval, že zápis z 20. zasedání 
zastupitelstva města byl ověřen Ing. Janem Bechyně a  Mgr. Jiřím Vernerem bez připomínek. 
 
 
2)  Dotazy občanů 
 
Na MěÚ nebyly doručeny žádné dotazy občanů. 
 
 
 
 
3)  Poskytnutí  finanční pomoci Ukrajině 
 
Při vědomí, že žádná ideologie nemá vyšší hodnotu než lidský život, při vědomí toho, že každá 
útočná válka je od základu zločinem, odsuzujeme agresi Ruské federace vůči suverénnímu státu 
Ukrajina. Současně vyjadřujeme plnou podporu ozbrojeným složkám Ukrajiny i obyvatelům této 
země v jejich odporu proti okupaci a boji za svobodu. 
 
Česká republika má s invazemi cizích okupačních armád vlastní neblahé zkušenosti. Vždy se 
agresor, ať už přicházel ze západu nebo z východu, zaštiťoval nějakou ideologií. Vždy své kroky 
zdůvodňoval velkými, ale prázdnými frázemi a především množstvím polopravd a zcela vylhaných 
dezinformací. Také tentokrát jsme měli možnost v přímém přenosu slyšet argumenty, pomocí nichž 
se původce války snaží zcela převrátit příčiny a důsledky. I v těchto dnech, kdy na Ukrajině po 
dopadech ruských raket umírají ženy i děti, sledujeme pokusy o různé pseudohistorické výklady a 
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fantasmagorické vize, zdánlivě ospravedlňující zločinné válečné jednání. Kulisy se v průběhu 
staletí mění, ale podstata věci zůstává. 
 
Velký dík patří i obyvatelům Nového Strašecí. K humanitárním aktivitám vedení města se totiž 
prakticky ihned spontánně připojily tisíce Novostrašečáků, což samo o sobě ukazuje, kdo je v 
nynějším konfliktu vnímán jako agresor a kdo jako oběť. Ve svobodném světě totiž není třeba 
nařizovat, co si lidé mají myslet. 
 
My, zastupitelé města Nového Strašecí v nynější situaci vyjadřujeme plnou podporu suverénní a 
svobodné Ukrajině, odsuzujeme neospravedlnitelnou agresi Ruské federace proti Ukrajině a 
vyzýváme útočníky k neprodlenému zastavení bojů a opuštění území cizího státu. 
 
Jak prohlásil ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj: „EU s námi bude daleko silnější. Bez 
vás, EU, bude Ukrajina sama.“ 
 
Rada města na svém jednání dne 7.3.2022 schválila finanční příspěvek ve výši Kč 50.000,- pro 
humanitární účely Českému Červenému kříži. Dne 14.3.2022 rada města schválila vyčlenění 
finančních prostředků ve výši Kč 150.000,-, ze kterých budou hrazeny nezbytné náklady 
související s pomoci uprchlíkům (dovybavení ubytovny, obědy, pracovní oděvy, …). Řešíme 
pomoc při pracovním zařazení, vznik herního koutku, začlenění dětí do sportovních a kulturních 
kroužků, školní docházka…. 
Pro financování navržených peněžitých darů rada města navrhuje použít prostředků ze zrušeného 
grantového programu „Rozhodněte sami“ (usnesení rady města č. 1453 ze 14.3.2022), kde 
rozpočet počítal s 300.000 Kč a kde zbývá 250.000 Kč. 
 
Do rozpravy se zapojili: Bc. Pavel Novák – za sdružení Společně pro Nové Strašecí a Pecínov 
podal protinávrh, kterým by se v navrženém usnesení peněžitý dar Velvyslanectví Ukrajiny 
v České republice poskytl ve výši 500.000 Kč (oproti navrhovaným 150 000 Kč) s tím, že částka 
by byla pokryta z běžného účtu. 
 
prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr. přečetl vyjádření Ing. Bechyně a požádal o uvedení do zápisu: 
„Vážení občané, Vážené zastupitelky, Vážení zastupitelé, předem se chci omluvit z dnešního 
mimořádného ZM, jsem služebně tři dny na konferenci mimo Nové Strašecí. Chci vyjádřit plnou 
podporu důvodové zprávě rady města a podporuji radou navržený finanční příspěvek, který bude 
kryt z rozpočtu z nevyčerpané částky na “Rozhodněte si sami”. 
 
Dále se do rozpravy zapojili: Ing. Jan Bureš- místostarosta města, Ing. Pavel Vaic, p. Radek 
Lopour, Ing. Pavel Adelt, MBA, Dr. Ing. Jan Kleindienst, pí Olga Štefanová – vedoucí OF, p. 
Michla Bűnter, Mgr. Jiří Verner. 
Z přítomných občanů – p. Petr Janouš, p. František Řezáč. 
 
Poznámka: v 19:00hod. vyhlásil místostarosta města krátkou přestávku k naformulování 
protinávrhu Bc. Pavla Nováka. 
 
Ing. Jan Bureš- místostarosta města informoval o domluveném kompromisu - peněžitý dar pro 
Velvyslanectví Ukrajiny v České republice se poskytne ve výši  450 000 Kč, přičemž rozdíl 
(300 000,-) oproti původnímu návrhu (150 000,-) bude pokryt ze správy (el.úřední deska). 
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Poté zastupitelstvo města přijalo 
 

U s n e s e n í  č.  271 
Zastupitelstvo města  

 
I. 

o s t ř e   o d s u z u j e 
 

nevyprovokovaný vojenský útok na svrchované území Ukrajiny, který zahájila Ruská federace ve 
čtvrtek 24. února 2022, Zastupitelstvo města  hodnotí tento akt agrese jako zcela hanebný a 
nepřijatelný, učiněný v rozporu s mezinárodním právem. Vyjadřujeme plnou podporu a solidaritu 
Ukrajině a jejímu lidu, stojíme plně za Ukrajinou. 
 

II. 
s c h v a l u j e 

 
1. poskytnutí peněžitého daru ve výši 450 000 Kč určeného Velvyslanectví Ukrajiny 

v České republice 
 

2. poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000 Kč určeného na humanitární pomoc Ukrajině 
prostřednictvím společnosti Post Bellum 
 

3. poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000 Kč určeného na humanitární pomoc Ukrajině 
prostřednictvím společnosti Člověk v tísni 
 

III. 
d ě k u j e 

 
všem občanům, kteří pomáhají občanům Ukrajiny ať už darem finančním, materiálním nebo i tím, 
že těmto občanům poskytnou ubytování. Velice si toho vážíme 

 
IV. 

s c h v a l u j e 
 

 adekvátní Rozpočtové opatření č. 4/2022 takto: 
 

I. PŘEVODY MEZI §§ 
 
§ 6409 – Ostatní činnosti jinde nezařazené 
Položka 5229 – Ost. neinv. transfery         -250,000,00 
Pozn.: Posílení grantů 
 
 
§ 6171 – Správa 
Položka 6122 – Stroje, přístroje a zařízení        -300,000,00 
Pozn.: Využití rezervy – neuskutečněný nákup  
elektronické úřední desky 
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§ 6221 – Humanitární zahraniční pomoc                    450.000,00 
Položka 5520 – Neinv. transfery cizím státům  
prospěšným společnostem              
Pozn.: Finanční příspěvek. 
 
§ 6221 – Humanitární zahraniční pomoc                    100.000,00 
Položka 5221 – Neinv. transfery obecně  
prospěšným společnostem              
Pozn.: Finanční příspěvek. 
 
II. FINANCOVÁNÍ  
Rozpočtové opatření 4/2022 je vyrovnané 
 
Pro toto usnesení hlasovalo 18 členů zastupitelstva města 
(Pro: Ing. Pavel Adelt, MBA, Ing. Jana Bláhová, Mgr. Jiří Bouček, Ing. Jan Bureš, Ing. Alena 
Burešová, Michal Bűnter, prof. RNDr. Zdeněk Doležal, Dr., Ing. et Ing. David Hubáček, Dr. Ing. 
Jan Kleindienst, Vladimír Kozel, Radek Lopour, Bedřich Müller, Bc. Pavel Novák, Bc. Karel Šnobl, 
Zdeněk Thuma, Mgr. Alexandra Tůmová, Ing. Pavel Vaic, Mgr. Jiří Verner) 
 
 
 
4) Různé 
 
V tomto bodě nebylo nic projednáno. 
 
 
5)  Diskuse 
 
Do diskuse se zapojili:  
 
pí Kateřina Tučková – stručně nastínila situaci ohledně výpovědi z nájmu nebytového prostoru, 
místnosti č. 116 v Havlíčkově ulici čp. 1155, kterou obdržela. Vyjádřila se k důvodové zprávě 
uvedené v zápisu RM. 
Dále požadovala zodpovědět:  
1) Jaké má město důvody k výpovědi z nájmu a za jakým výhodnějším účelem chce město 
prostor dále využívat. 
2) Proč mne město označuje jako dlužníka se špatnou platební morálkou, když je zcela zřejmé, že 
náročnou finanční situaci se snažíme celou covidovou dobu zvládnout, komunikovat a řešit.  
3) Jakou váhu má pro město občanská vybavenost, kterou městu svými službami poskytujeme. 
4) Zda si město uvědomuje, že ztrátou jakýchkoliv dosavadních prostor Cvičky se naše služby 
pro občany, tím pádem i občanská vybavenost města, značně zúží. Zúží se i návštěvnost a 
možnost financování celého projektu a provozu.  Budeme opět nuceni  po náročném covidovém 
období, zvažovat, zda Cvička za těchto podmínek bude schopna dále udržet, nebo ukončí svoji 
činnost.  Což bychom samozřejmě po více než 12 letech fungování -z toho 5 let v těchto 
prostorách, velice neradi.  Obzvláště, když jsme se nyní dokázali po všech omezeních vrátit 
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k normálnímu provozu Studia. Počítali jsme naopak s rozšířením našeho provozu  a služeb a ne 
s tím, že budeme muset zvažovat omezení, nebo ukončení činnosti, díky rozhodnutí města. 
5) Proč nám  jako nájemci nebyla podána informace,  komunikace, ani možnost seznámení se 
s důvody výpovědi,  ještě před jejím podáním. 
6) V zápise z rady města naznačujete propojení  jednoduchými stavebními úpravami -  jedná se o 
místnost ve výpovědi  č.116 s „kuchyňkou a wc“,  kterou máme také v nájmu, a kde se nyní 
snažíme zařídit prostor pro spolupracující fyzioterapeuty  – máme se  také obávat další výpovědí 
a omezení v plánovaném užívání? 
Ing. Jan Bureš, místostarosta města – požádal o zaslání výše uvedených otázek, písemně budou 
zodpovězeny, neboť na jednání ZM nemá k tomuto patřičné podklady. 
Mgr. Jiří Verner – dotázal se k důvodu výpovědi, který musel na RM zaznít. 
Ing. Jan Bureš, místostarosta města – uvedl, jak celá situace vznikla.  
pí Kateřina Tučková – vyjádřila se k informacím od pana místostarosty. Dále sdělila, proč zde 
otevírá tuto diskusi, kdy osobní jednání by bylo vhodnější, než dopisování si. 
p. Michal Bűnter – poukázal na fakt, že v době schválení výpovědi pí Tučková městu dlužila. 
pí Kateřina Tučková – potvrdila dluhy, které však nebyly za OSVČ, ale za spolek a vysvětlila 
důvody. Před covidem žádné dluhy nebyly. 
MUDr. Eva Stará – podala žádost o prostory na provoz ordinace, o prostory Cvičky zájem nemá. 
Nerada by o služby ve Cvičce přišla, tyto využívají i její pacienti. 
Ing. Jan Bureš, místostarosta města – celou věc prověří, doporučuje osobní jednání. 
Ing. Pavel Vaic – zastal se paní Tučkové, poukázal na nehorázné jednání ohledně zaslané 
výpovědi. 
Bc. Pavel Novák – je zde ochota k osobnímu jednání, apeluje na domluvě v dané věci. 
p. Michal Bűnter – na pondělní radě města se toto mohlo dořešit. 
Ing. Jan Bureš, místostarosta města – celou věc uzavřel pozváním pí Tučkové na pondělní radu 
města (28.3.2022 od 17:00hod.). 
 
p. Řezáč – informoval o krocích, které SVJ čp. 1032-1033-1034 v ul. Zahradní podniklo pro 
odpojení od současného zdroje  TU a TUV. Ohledně možných nákladů města s tímto odpojením 
sdělil, že SVJ odsouhlasilo, že tyto náklady uhradí, proto žádají o vyčíslení těchto zákonných 
nákladů. 
Ing. Jan Bureš, místostarosta města – informoval o možných škodách, kdy tyto vyčísleny 
prozatím nejsou. 
p. Řezáč – nabídl zastupitelům možnost prohlídky, až jejich čp. bude mít individuální zdroj tepla. 
Bc. Pavel Novák – toto odpojení bude mít vliv na celou soustavu. Požádal zastupitele, aby zaslali 
své nominanty do komise pro tepelné hospodářství, aby na příštím ZM mohla být personálně 
obsazena. Dále by oslovil, případně místostarosta města,  předsedy SVJ, aby též nominovali své 
zástupce.  
 
 
p. Štiller – poděkoval za konsenzus, který se našel v rámci Ukrajiny. 
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6) Závěr 
 
Místostarosta města ukončil jednání ve 20:15 hod..  
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
 

Ing. Alena Burešová v.r. 6.4.2022 
 
 

 
 
Mgr. Jiří Bouček v.r. 7.4.2022 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jan Bureš v.r. 
místostarosta města 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eva Videmannová, DiS., 29. 3. 2022 


